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拒用衝突礦物政綱 

Policy of No-Use Conflict Minerals 
 
We,as a major world player in the Terminal block and Machined IC Socket , ANYTEK shall 
bear social responsibility, respect for human rights,and continued concern about conflict 
minerals issues and commit to survey of the supply chain, in order to ensure we do not use 
Sn,Tin/Ta,Tantaium/W,Tungsten/Au, Cobalt, Mica,Gold which is “conflict Minerals”from 
DRC(The Democratic Republic of the Congo)and adjoining countries.  
 
身為良好企業公民，恩尼特克自當善盡社會責任、尊重人權，並持續關注衝突礦產議題，致力詳

實調查供應鏈，以確保錫(Sn)、鉭(Ta)、鎢(W)、金(Au)、鈷(Co)、鈀(Pd)、云母（Mica）等金

屬，並非來自剛果民主共和國及其鄰近國家受武裝團體控制之礦區所開採。  
 
 
So,ANYTEK propaganda and implement following no-use conflict minerals policy,promises:  
1. we do not purchase “Conflict Minerals” from conflict zone 
2. Ask our suppliers never supply “Conflict Minerals” to us 
3. Ask our suppliers to propaganda the requirement to upstream suppliers 
 
因此，恩尼特克宣達並落實維續以下拒用衝突礦物政策，承諾： 
1. 不採購來自衝突區域所生產的衝突金屬  
2. 要求供應商拒絕使用來自衝突區域的衝突金屬，並出具承諾書  
3. 要求供應商應將此要求傳達給其上游供應商 
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